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Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 6. februar 2024 fra 17:00 – 20.30 
 
OBS på foto fra 16:00 til 17:00 
 
Tilstede: Flemming Overgaard, Maja Mandix, Susan R. Rahbek, Niels F. Jensen, Christina 
Kruse, Signe K. Dupont, Nathalie Kajberg, Annette Renbo Larsen, Søren Schlüter, Michael 
Jensen og Catja Kristiansen 
 
Elevrådsrepræsentanter: Bent og Klara 
 
 
Afbud: 
 
 
Referent: Søren Schlüter 

  Velkommen til ny afdelingsleder v/ Flemming 

 Michael præsenterer sig  

35 – 23/24  Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt 

36 – 23/24  Formanden har ordet 

 Ingenting at bemærke. 

 Skolen har ordet, ved: 

 Susan repræsentant for pædagoger. 

 Vi har travlt med at gøre førskolen klar. SFO er 
åbent sammen med SFOklub i vinterferien. Der 
vil være åbent alle dage i vinterferien i SFOklub.  

 Elevrådet 

 Vi har fået indført en Just Dance tirsdag- det er 
en tirsdag om måneden i sidste frikvarter. Alle 
må deltage og det er en stor succes.  

 Elevrådet er vært for årets fastelavnsfejring – 
skal fejres i venskabsklasser. Der skal slås katten 
af tønden, og der er fastelavnsboller til alle.  

 Er er udfordring med sandwich i boden, det op-
leves at de bedste er væk for tidligt. 

 Det lille elevråd ønsker flere aktiviteter på tværs 
af årgange.  

 Vandposten sættes op i uge 7.  

 Skoleledelse 

 Ny afdelingsleder Michael er kommet rigtig 
godt i gang på Bogense Skole. 
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 Vi oplever der er mindre gode historier i lokal-
samfundet om os – at personalet mangler tid til 
eleverne, tid til forberedelse. Der er forældre 
som til skolehjemsamtaler har rakt ud til samar-
bejde og har fået svaret ”det har vi ikke tid til”. 
Det er rigtig trælse historier, og vi lægger os i 
selen for at få gode historier ud til vores kunder. 
Vi har brugt et kort personalemøde på at inspi-
rere hinanden hertil. 

 Forældre oplever vi har mange vikarer, og det 
er sandt at vi i år har en smule mere sygdom 
end vanligt. MED har besluttet at vi ansætter en 
lærer mere, som principielt skal bruge til vikar-
dækning. Målet er højere kvalitet i vikardæknin-
gen og oftere kendte voksne som vikar. 

 Vi er i gang med skoleåret planlægning, og i le-
delsen har vi sammen med MED fokus på at få 
ressourcerne derhen hvor vi har mange elever.  
Lige nu vil det sige omkring kommende 7. år-
gang.  

 GSB har inviteret ”lokalrådene” til netværksaf-
ten d. 1. februar og d. 22 februar. Målet er at 
skabe en indsats i lokalområdet for at få sun-
dere børn. Første møde oplevedes som positiv. 

 Vi er i fuld gang med at få gang i havsvømning – 
og det er planen at 4. årgang skal svømme i ha-
vet i juni. 

 Niels – tillidsrepræsentant for lærere: 

 I udskolingen kører 9. årgang projektopgave. 

 Emneuge i både udskoling og mellemtrin som 
kulminerer torsdag d. 8. februar. 

 Der er en langtidssygemelding af en personale i 
Indskoling. Der er ansat en lærer i vikariat for 
vedkommende i en midlertidig stilling.  

 

37 – 23/24  Indskrivning til kommende førskole 

Der er indskrevet 30 til kommende førskole- og det er 

et rigtig dyrt tal. Klasserne er bæredygtige økonomisk 

ved 19, og der må max være 26 i en klasse. Antallet af 

elever betyder vi vil kigge på hvordan vi får mest ud af 
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ressourcerne i indskolingen – fx fire klasser sammen 

om 3 lærere.  

Ender vi på 26 elever vil vi have én 0. klasse på 

Bogense Skole.  

- 6 elever har valgt andet skoletilbud end os 

(deres distriktsskole) CK ringer til de forældre og 

er nysgerrig.  

- Flere elever er skoleudsat (bliver et år mere i 

Børnehuset) 

 

38 – 23/24 Skolens økonomi 

Regnskabet for 2023 er ved at være afsluttet, og vi 
kommer ud med et overskud på omkring 500.000 kr.  
Budgettet for kalenderåret 2024 kommer endeligt i 
morgen, og det ser ”fornuftigt ud”. Det kommer på næ-
ste bestyrelsesmøde.  

39 – 23/24 Årsberetning – hvordan laves den og af hvem i år? 

Sidste år lavede bestyrelsen en kort Podcast – Det la-
ves igen. Der nedsættes en styregruppe, der mødes d. 
14/3 kl.16.00 

40 -23/24 Rundering på matriklen  

Vi besøger udskolingen. 

41 – 23/24 Dialogmøde med Børne- og Ungeudvalget 

10.04.24 kl. 19:00 – 21:00 ligger ”oven på et 

bestyrelsesmøde”. Skal vi holde bestyrelsesmøde fra 

17:00 til 19:00 på rådhuset i Otterup? 

Det vedtages, at Skolebestyrelsen mødes på rådhuset i 

Otterup kl.17.00 denne dag. Søren booker et lokale. 

Dialogmødet er et møde for hele bestyrelsen. 

 

42 – 23/24 Princip til ajourføring – Lån af lokaler 

Ændringen er, at afdeling Kongslund er slettet fra prin-
cippet.  

43 – 23/24 Skolens indsatsområder kommende skoleår. 

- Vi er ved at undersøge muligheden for at blive un-
dervist i chat GPT´s muligheder og udfordringer i 
skolen. 

- Mere praksisfaglig tilgang til undervisning – hvor-
dan kan vi ændre på skolens hverdag? 

- Rasmus Alenkær – pædagogisk værtsskab. 
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- GSB -Generation Sunde Børn 
- Havsvømning 
- Det er vigtigt, at vi rammer bredt over hele skolen i 

forhold til de indsatsområder, som sættes ind. 

 Evt.:  
- Til information: Vi har fået en regning på 

18.000 kr. for rydning af et hegn på afdeling 
Kongslund. Skolebestyrelsen skal være op-
mærksomme på, at der foreligger ”forpagt-
ningsaftaler” for boldbanen og parkerings-
pladsen på afdeling Kongslund. Det kan po-
tentielt være en bombe under skolens bud-
get, idet forpagtnings siger, at jorden skal 
tilbageleveres i ”så- bar tilstand”.   

- Kantineordning.   
- Gitte lavede varm mad sidste gang d. 30. ja-

nuar. 
- Valg til skolebestyrelsen.  
- Der er inviteret til dette. 
- Samarbejde med lokalrådene 
- Vi er blevet opfordret til et tæt samarbejde 

med lokalrådene, og vi har brug for at vide 
hvilke lokalråd vi har i vores område. 

- Skovby lokalråd og Skåstrup lokalråd invite-
res ind. 

- Christina – samarbejde 
- Er nysgerrig på hvordan samarbejde går 

med Nordfynsskolen. Hvordan får vi de 
gode historier ud? Kan skolebestyrelserne 
finde måder at samarbejde på?  

-  Generelt har vi et godt samarbejde. Vi er i 
gang med at have samarbejdsmøder. Ind-
skolingen på Nordfynsskolen er bl.a. med til 
morgensang. Der er elever fra Nordfynssko-
len, som deltager i den almene undervisning 
i nogle fag. Personalet fra Nordfynsskolen 
bliver inviteret med til arrangementer. 

- Begrænsning af tilgang til tjenester på sko-
lens net: 

- Det kunne fx være at undgå de fire s´er på 
skolen: 

- Shopping 
- Streaming 
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- Sociale medier 
- Spil  

Skolen vil gerne komme med et forslag til 
princip på næste bestyrelsesmøde- i dialog 
med elevråd – MED og TK. Det bakker be-
styrelsen op omkring. 
 
Elevrådet tager med på både det store og 
det lille elevråd, hvorfor det er godt at gå på 
Bogense Skole. ”Bogense Skole er mere 
end.” Søren er tovholder på det. 

 

Punkter til næste 

møde 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag d. 10. april 2024 

17:00 – 19:00 på Otterup Rådhus.  

• Årsberetning  aftale dato/tid for optagelse 

• Princip/tilsyn 

• Økonomisk budgetramme 

• Nationale trivsels- og sundhedsundersøgelse 

• Den kommunale redegørelse.  

• Nationale test 

• §16 afkortning af skoledagen. 

 


